

BMX

Dear Madam, Dear Sir,

Please find below some information about BMX:

2015 UCI BMX international permanent career numbers list

Please find enclosed the provisional list of 2015 UCI BMX international permanent career numbers. This list includes all riders who presently have international permanent career numbers in the 2014 season, as well as all of those presently without permanent career numbers who applied by the deadline on October 15, 2014.

This list is provisional, as it is not yet known which riders will finish the 2014 season without earning any UCI points (that is, riders who earned no UCI points in the period January 1, 2014 to December 31, 2014). As per article 6.1.074, all such riders lose their permanent career number and must apply for it again by the deadline in the next season (if not already requested).

The final list of 2015 UCI BMX international permanent career numbers (less those riders who did not earn UCI points in the 2014 season as described above) will be updated in early January 2015 and will be published on the UCI website. At that time, the 2015 list comes into effect, and all riders on the 2015 list must use the number identified on this list (no other riders may do so). Meanwhile, please note that the [2014 UCI BMX international permanent career numbers list](#) presently found on the UCI website remains in effect until the new list is published in January 2015.

Best regards,



Peter Van den Abeele
Off-Road Manager



Kevin MacCuish
UCI BMX Coordinator

BMX

Chère Madame, Cher Monsieur,

Vous trouverez ci-dessous quelques informations concernant le BMX:

Liste des numéros de carrière permanents internationaux BMX UCI 2015

Vous trouverez, ci-jointe, la liste provisoire des numéros de carrière permanents internationaux BMX UCI 2015. Cette liste inclut tous les coureurs qui ont actuellement un numéro de carrière permanent durant la saison 2014, ainsi que ceux qui n'ont pas de numéros de carrière en ce moment mais qui en ont demandé un dans le délai du 15 octobre 2014.

Cette liste est provisoire, étant donné que nous ne savons pas encore quels seront les coureurs qui finiront la saison 2014 sans avoir obtenu de points UCI (cela signifie, les coureurs n'ayant pas obtenu de points UCI durant la période du 1^{er} janvier 2014 au 31 décembre 2014). Selon l'Article 6.1.074, tous ces coureurs perdent leur numéro de carrière permanent et doivent le demander à nouveau dans le délai demandé lors de la prochaine saison (si pas déjà demandé).

La liste finale des numéros de carrière permanents internationaux BMX UCI 2015 (moins les coureurs n'ayant pas obtenu de points UCI durant la saison 2014 comme expliqué ci-dessus) sera mise à jour début janvier 2015 et sera publiée sur le site internet de l'UCI. A ce moment-là, la liste pour 2015 rentrera en vigueur, et tous les coureurs sur la liste 2015 devront utiliser leur numéro mentionné sur cette liste (aucun autre coureur ne pourra faire pareil). Dans l'intervalle, veuillez prendre note que [la liste des numéros de carrière permanents internationaux BMX UCI 2014](#), actuellement disponible sur le site internet de l'UCI, demeure en vigueur jusqu'à ce que la nouvelle liste soit publiée en janvier 2015.

Meilleures salutations,



Peter Van den Abeele
Manager Off-Road



Kevin MacCuish
Coordinateur BMX UCI